
Zápis z 3. schůze sportovní komise 
Dne: 15.4.2015 v 18.00 hodin 
 
Přítomni: 
předseda:  JUDr. Josef Moravec 
členové :  Pavel Zaujec 
                Tomáš Sazima  
  Radek Hemelík 
  Luděk Černý (omluven z důvodu pracovní neschopnosti) 
Hosté : Zdeněk Cablk, Ing. Petr Provazník, Milan Udržal   
 
Schůzi zahájil  předseda a seznámil přítomné s tím, že na programu dnešního jednání bude  
 

a) výsledky výběrového řízení na pozici správce sportovišť  
b) pracovní náplň správce a pohovor s vybraným správcem 
c) projednání smluv o poskytnutí dotací na celoroční provoz 

 
ad a) 
 
Předseda komise seznámil přítomné s tím, že Rada města Borohrádek schválila výsledky  výběrového  
řízení na pozici správce sportovních areálů a sokolovny. Vítězem výběrového řízení se stal pan Milan 
Udržal z Holic, který splňoval nezbytné požadavky na tuto pracovní pozici a zejména projevil zájem 
o bydlení v rekonstruovaném bytě v sokolovně.  
 
ad b)  
 
Komise definovala svoji představu o pracovní náplni budoucího správce, když tato bude přenesena 
následně do jeho pracovní smlouvy. Za každé jednotlivé sportoviště byl vybrán zástupce, který bude 
kontaktní osobou se správcem a městským úřadem. Za fotbalové hřiště to je pan Tomáš Sazima, za 
antukové kurty pan Pavel Zaujec a za sokolovnu Ing. Petr Provazník. Pan Radek Hemelík  byl 
současně pověřen ke zpracování provozního řádu sokolovny, který bude následně sportovní komisí 
předložen radě města ke schválení. Dále se přítomní na jednání osobně seznámili s budoucím 
správcem panem Udržalem a prodiskutovali s ním svoje představy o jeho budoucí činnosti a 
spolupráci. S panem tajemníkem Zdeňkem Cablkem  bylo domluveno, že se již během měsíce dubna 
2015 nový správce seznámí s jednotlivými sportovišti a se svojí pracovní náplní. 
  
Ad c) 
 
Předseda sportovní komise JUDr. Josef Moravec seznámil přítomné s novou právní úpravou řešící 
poskytování příspěvků z rozpočtu města  na činnost jednotlivé  spolků. Dle nové právní úpravy je 
nutné, aby každý spolek žádající o příspěvek uzavřel s městem  příslušnou smlouvu  o poskytnutí 
dotace, která podle výše příspěvku podléhá schválení orgány města (rada nebo zastupitelstvo). 
Obsahem smlouvy je nejen stanovení výše příspěvku, ale zejména výčet povinností příjemce, jejichž 
splnění  bude městem dozorováno (jedná se zejména o publikaci v městském zpravodaji,  předkládání 
výročních zpráv o pořádaných akcí, součinnost při pořádání kulturních nebo sportovních akcí apod.)       
 
Příští schůze sportovní komise je naplánována na den 22.4.2015 v 18.30 hodin. Budou pozváni 
zástupci všech sportovních oddílů působících v Borohrádku . 
 
 Zapsal: 
________________________________________ 
JUDr. Josef Moravec - předseda sportovní komise 


